
PROTOKÓŁ Nr    /13 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 25 czerwca 2013 roku 

 
25 czerwca  2013 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej  

4. Pan Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma   – Przewodnicząca Komisji Budżetu i  

     Finansów   

2. Pani Elżbieta Dembowska  – Z-ca Przewodniczącej Komisji Budżetu i  

     Finansów   

3. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

5. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Kazimierz Bacewicz  – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Sławomir Szymon Banialis – Członek Komisji Infrastruktury 

6. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy  

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pan Janina Szyłkowska  – Inspektor w Urzędzie Gminy 

4. Pani Bożena Boksz   – Inspektor w Urzędzie Gminy 

5. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 9
00 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2013-2022. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach 

stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 

obowiązkowym wymiarze godzin. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej we wsi Marianka  

gm. Wiżajny, stanowiącej mienie gminne. 

9. Rozpatrzenie skargi na Wójta Gminy Wiżajny. 

10. Rozpatrzenie skargi na Wójta Gminy Wiżajny. 

11. Sprawy bieżące. 

12. Wolne wnioski.  

13. Zakończenie posiedzenia. 

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Następnie zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

  

Do p-ktu 3  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 6 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

5 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 

Do p-ktu 4 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. 

  Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że wprowadzane zmiany 

są niewielkie i przedstawiają się następująco: 

Zmiany w dochodach budżetu gminy: 

1. Zwiększono dochody z tytułu wpłat za przyłącza wodociągowe - 900,00 zł. 

2. Zwiększono dochody z tytułu odsetek od wpłat za wodę, wpłat podatków i opłat  

oraz prowizji bankowych - 11 690,00 zł. 

4. Przyjęto środki na dofinansowanie wymiany okien w budynku urzędu gminy uzyskane  

z PZU w kwocie - 6 200,00 zł. 

6. Zwiększono dochody z najmu i dzierżawy mienia gminnego /wynajem pomieszczeń  

w Świetlicy Gminnej - 651,00 zł/. 
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7. Przeniesienie mylnie ujętych dochodów w dziele różne rozliczenia pomiędzy paragrafami  

    - 300,00 zł. 

 

Zmiany w wydatkach budżetu gminy: 

1. Przeniesiono wydatki pomiędzy paragrafami na drogach gminnych w związku  

z zatrudnieniem pracownika w ramach robót publicznych - 14 341,00 zł. 

2. Zmniejszono zawyżony plan wydatków bieżących w ogólnej kwocie - 3 745,00 zł. 

3. Przeniesiono wydatki inwestycyjne pomiędzy działami i rozdziałami, zwiększając środki 

na zakup ciągnika - 20 000,00 zł. 

4. Zwiększono wydatki dotyczące wypłat ekwiwalentu członkom OSP za udział w akcjach 

    ratowniczych, zakup opału oraz zatrudnienie palacza na okres zimowy łącznie -  

11 986,00 zł. 

5. Zwiększono wydatki w związku z podpisaną umową na prace społecznie użyteczne  

oraz opłaty za  dostarczone artykuły z Banku Żywności ogółem w kwocie - 5 000,00 zł. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że była możliwość 

skorzystania z pieniędzy PZU w momencie, gdy urząd zostałby przeniesiony. Dodał, że chciał 

tam wstawić alarm, ale w związku z tym, że przeniesienia nie będzie, pozostała kwestia 

wykorzystania tych pieniędzy, albo ich zwrotu. Dodał, że uzgodnił z PZU, że wykorzysta  

te pieniądze na wstawienie okien z bezpieczną szybą w obecnym budynku. Wyjaśnił, że koszt 

takiego okna to ok. 1 000 zł. Stwierdził, że będzie jeszcze próbował targować się o cenę  

i może uda się wymienić okna przy wykorzystaniu ludzi, którzy będą pracowali w urzędzie  

na tzw. robotach publicznych. Wójt powiedział, że należy zdecydować się na to,  

czy wymieniać wszystkiego okna, czy tylko 6, bo tylko tyle będzie z pieniędzy PZU.  

Wójt dodał, że będą również robione nowe tablice informacyjne oraz postara się również 

przeprowadzić remont budynku OSP w Oklinach.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za propozycją wymienienia wszystkich okien. Za oddano 14 głosów, przeciw oddano 

1 głos, głosów wstrzymujących się nie było. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on uważa, iż na robienie rzeczy  

w Wiżajnach zawsze są pieniądze, a na inne miejscowości już nie ma. Dodał, że będzie 

musiał to opisać. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest zbulwersowany 

wystąpienie radnego Pana Szeraszewicza w mediach. Dodał, że styl tej wypowiedzi mówi  

o wszystkim. Wójt powiedział, że zbulwersował go również fakt niepodania mu ręki przez 

radnego Pana Szeraszewicza. Stwierdził, że nie będzie tolerował takiego stylu zachowania  

i będzie pomijał Pan radnego. 

Wójt Gminy powiedział, że pojeździł po terenie i z kupnem ciągnika są problemy. Dodał,  

że jest ciągnik w Kalinowie, który ma 30 lat i jest wyceniony na 35 tys. zł. Wyjaśnił,  

że ciągnik ma 90 km i jeżeli byłby montowany do niego osprzęt to koszt byłby  

49 tys. zł netto. 

 Radny Pan Sławomir Banialis powiedział, że jego zdaniem lepiej jest kupić ciągnik, 

który ma większą moc. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że ciągnik wyniesie  

ok. 50 tys., do tego trzeba doliczyć jeszcze sprzęt do niego, to może to wnieść nawet  

60 tys. zł. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że to jest tylko 

wstępna propozycja Pana Wójta. Następnie  zapytał członków Komisji o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały. Za pozytywną opinią projektu oddano 14 

głosów, przeciw oddano 1 głos, głosów wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 5). 
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Do p-ktu 5 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2013-2022. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że WPF zostanie dopasowany  

do zmian w budżecie i jest to tylko dostosowanie dochodów i wydatków. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały,  

a następnie zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedstawionego projektu. Za pozytywną opinią projektu oddano 14 głosów, przeciw oddano 

1 głos, głosów wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 6). 

 

 

Do p-ktu 6 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki 

określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Bożena Boksz powiedziała, że rozliczanie dotyczy 

tych nauczycieli, którzy realizują różne godziny. Dodała, że jest to z korzyścią dla Urzędu 

Gminy. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. 

Za oddano 15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

 

 Do p-ktu 7 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty  

od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy. Następnie zapytał na ile zostało 

wycenione mieszkanie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że na 90 484 zł. Dodał,  

że rozmawiał z Panią Figurą i padła propozycja żeby podzielić tą kwotę na pół. Stwierdził,  

że jego zdaniem, należy jak najmniej tą kwotę obniżyć, albo w ogóle nie udzielać  

tej bonifikaty. 

 Radny Pan Jarosław Mikielski zapytał, co z Panią Obrębską, która mieszkała  

w drugim mieszkaniu. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że sprawa została 

uregulowana, bo były duże możliwości manewru, gdyż ta Pani miała duże zaległości 

finansowe w opłatach. Dodał, że w tej sytuacji można było ją w pewnym sensie eksmitować 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że Pan Wójt zaprosił Pana Norwę  

na posiedzenie, a gdzie jest Pani Figura. Stwierdził, że Pani Figura chętnie by się przeniosła, 

gdyby Gmina zaproponowała jej inne mieszkanie. Zapytał, dlaczego dla Pana Norwy 

udzielono 70 tys. zł bonifikaty, skoro on negocjował, aby była ona mniejsza. Stwierdził,  

że skoro radni dają prezenty jednym, to niech dają je również innym. 
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 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że sprawa  

Pana Norwy została już rozpatrzona i w sprawie mieszkania Pani Figury jest tak, że jeżeli  

nie kupi, to dalej tam mieszka. Stwierdził, że Gmina nie ma interesu w tym, żeby udzielać  

tej Pani Bonifikaty. Zapytał, czy Pani Figura jest zainteresowana kupnem. 

 Pani Figura odpowiedziała, że tak. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że Rada, mając  

na uwadze to, że chce sprzedać całą nieruchomość, nie ma motywu, aby udzielić  

Pani bonifikaty. Dodał, że Pani Figura nadal ma możliwość wykupu tego mieszkania. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że Pani Figura nie należy do osób,  

które dostają prezenty od Gminy, bo np. Pan Norwa dostał 70 tys. zł. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że Pani Figura musi 

zrozumieć i jego i Radę. 

 Pani Figura powiedziała, że jeżeli cena się nie zmieni, to ona nie jest zainteresowana, 

bo jak ktoś był w tym mieszkaniu to wie, że trzeba jeszcze dołożyć w jego remont. Dodała,  

że sama wywozi nieczystości, sama ogrzewa dwa mieszkania, gdzie nikt jej o tym  

nie uprzedził. Stwierdziła, że elewacja jest słaba i odpada, dach trzeba wymienić. 

Powiedziała, że Pani rzeczoznawca robiła zdjęcia więc to wszystko jest. Stwierdził,  

że ona sama dokonywała tam poprawek, ale np. komin jest już prawie w rozsypce i za taką 

cenę ona nie jest zainteresowana. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że celem Gminy jest 

zbycie tej nieruchomości, a nie inwestowanie w nią. 

 Pani Figura powiedziała, że życzy, aby udało się to sprzedać i może z nowym 

właścicielem uda się jej porozumieć. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że dopiero rok temu 

wyjaśniła się sprawa własności tego budynku. Dodał, że nie robił nic, aby utrudniać 

funkcjonowanie Pani w tym budynku, mimo tego, że podpowiadano mu takie rozwiązania. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za nieudzielaniem bonifikaty. Za oddano 13 głosów, głosów przeciw nie było,  

2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że dziwne rzeczy dzieją się w Gminie 

Wiżajny, bo jednym udziela się bonifikaty, a innym nie. 

 

 

Do p-ktu 8 
  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej we wsi Marianka gm. Wiżajny, stanowiącej mienie 

gminne. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że była sugestia ze strony 

radnego Pana Szeraszewicza, żeby sprzedać tą nieruchomość w drodze przetargu i on chce  

to zrobić. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, co zyskujemy,  

a co tracimy robiąc tak jak chce Pan Wójt. 

Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Janina Szyłkowska powiedziała, że to Rada 

decyduje. Dodała, że jest taka możliwość, żeby sprzedać to na poprawienie warunków. 

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że Rada podjęła już decyzję w tej sprawie. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał co radnym zależy na tym, żeby sprzedać  

to w drodze przetargu. Zapytał, czy mają jakiś interes, żeby to było w drodze 

bezprzetargowej. 
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Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Janina Szyłkowska powiedziała, że jeżeli Rada 

zdecyduje, że ma być przetarg, to będzie potrzebna nowa wycena. Dodała, że ona  

na Komisjach mówiła, że wpłynął wniosek o sprzedaż tej działki na poprawienie warunków 

zabudowy i tylko ten wniosek był rozpatrywany. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on uważa, że radni zostali 

wprowadzeni w błąd przez pracownika. 

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że on nie został przez nikogo wprowadzony 

w błąd i niech Pan radny mówi za siebie. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poprosił o przyjęcie jego propozycji. 

Dodał, że cała odpowiedzialność w tej sprawie spadnie tylko na niego. Powiedział, że radca 

prawny wyjaśnił, że to Wójt decyduje, czy sprzedaż ma być w drodze przetargu, czy nie. 

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że w uchwale jest napisane, że w drodze 

bezprzetargowej i to Rada bierze na siebie odpowiedzialność. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on ma protokół i zajmie się tym,  

gdyż tam są ciekawe słowa. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za tym, żeby zmienić tą uchwałę i przychylić się do propozycji Pan Wójta. Za oddano 

1 głos, przeciw oddano 12 głosów, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 8). 

 

Do p-ktu 9 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Rozpatrzenie skargi na Wójta Gminy Wiżajny. Następnie odczytał skargę (załącznik Nr 9). 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że sprawa jest zaległa i powinna być 

rozpatrzona. Dodał, że radni zdecydują, że jest nowy wójt, a stare sprawy zostały 

zapomniane. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że Pan radny nalegał,  

aby zrobić tą drogę. Stwierdził, że dojazd jest zrobiony i można dojechać każdym 

samochodem. Wyjaśnił, że Komisja Infrastruktury zaleciła zrobienie tylko dojazd więc  

on wstrzymał prace geodezyjne związane z wytyczeniem tej drogi. Stwierdził, że Państwo 

Wasilewscy mają dojazd, kamienie zostały usunięte, a on już nic nie poradzi na to, że ta droga 

jest nieużywana. Dodał, że Panu radnego chodziło o możliwość dojazdu do drogi,  

która biegnie obok Pana Żukowskiego. Powiedział, że jego zdaniem temat został zakończony. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że droga Nr 39 została poprawiona,  

ale Nr 40 nie. Stwierdził, że Pan Wójt potrafił zrobić drogę dla Sołtysa i nie pytał w tej 

sprawie o zgodę Komisji. Dodał, że Pan Wójt był tam z geodetą. Powiedział, że koszt 

wytyczenia tej drogi wyniósłby 1000 zł, a Pan Wójt chciał zrobić na złość dla niego. 

Stwierdził, że można było zrobić tą drogę. Powiedział, że on nigdy do Pan Wójta  

nie przyjeżdżała, ale Pan Wójt do niego w okresie przedwyborczym przyjeżdżał. Stwierdził,  

że ta droga nie została zrobiona.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Hołdyński zapytał członków 

Komisji Rewizyjnej o to, kto jest za uznaniem skargi za bezzasadną. Za oddano 3 głosy, 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Jeden członek Komisji Rewizyjnej nie głosowała. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał członków komisji o to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniu uchwały w tej sprawie. Za oddano 3 głosy, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie było. Następnie 

Jeden członek Komisji Rewizyjnej nie głosowała. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 10). 
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Do p-ktu 10 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Rozpatrzenie skargi na Wójta Gminy Wiżajny. Następnie odczytał skargę (załącznik Nr 11). 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że Pan Przewodniczący mówił kiedyś,  

że w czasie, kiedy wójtem był Pan Laskowski jego wnioski trafiały do kosza,  

a teraz jest jeszcze gorzej. 

Radny Pan Jarosław Mikielski powiedział, że szkoda na to czasu. 

Radna Pani Elżbieta Dembowska zapytała, jak teraz może być gorzej, niż wcześniej. 

Dodała, że trzeba się dobrze zastanowić nad tym, a później mówić coś takiego. 

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że droga do Państwa Wasilewskich została 

zrobiona. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Hołdyński zapytał członków 

Komisji Rewizyjnej o to, kto jest za uznaniem skargi za bezzasadną. Za oddano 3 głosy, 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Jeden członek Komisji Rewizyjnej nie głosowała. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał członków komisji o to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniu uchwały w tej sprawie. Za oddano 3 głosy,  

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Następnie 

Jeden członek Komisji Rewizyjnej nie głosowała. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 12). 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że napisze jeszcze jedną skargę na Wójta, 

za to, że wyprosił Panią Figurę, a ona miała prawo uczestniczyć w posiedzeniu Komisji. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał Panią Figurę,  

czy jest zainteresowana tylko swoją sprawą. 

Pani Figura odpowiedziała, że tak. 

 

 

Do p-ktu 11 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest podanie  

o przedłużenie dzierżawy. Dodał, że jego zdaniem nie należy przedłużać tej dzierżawy,  

tylko przeznaczyć tą nieruchomość do sprzedaży. 

Radny Pan Jarosław Mikielski zapytał, czy to jest duża nieruchomość. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że 0,50 ha. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że ta działka też nie ma dostępu do drogi, 

a jest sprzedawana w drodze przetargu, a działka w Mariance nie. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że podpisał umowę  

na dokończenie wodociągów w gminie. Dodał, że najprawdopodobniej będzie trzeba zmienić 

datę i jego zdaniem, należy tą inwestycją zrobić w przyszłym roku. Stwierdził,  

że jeżeli dobrze wszystko się ułoży, to gmina na dokończenie wodociągowania zapłaci  

z własnych środków 300 tys. zł.  

Wójt Gminy powiedział, że wniosek na wniosek wykonanie chodników jest  

na pierwszy miejscu i do wzięcia jest ok. 1,5 mln zł, a cały koszt inwestycji może wynieść  

ok. 2,17 mln zł. Wyjaśnił, że pozostałe 670 tys. zł będzie musiało zapłacić po połowie 

Starostwo Powiatowe w Suwałkach i Gmina. Dodał, że musi teraz zadbać o to, żeby wniosek 

nie przepadł w Urzędzie Marszałkowskim. 
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Do p-ktu 12 

  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski. Przewodniczący poinformował, że za ok. 15 min odbędzie się nadzwyczajna 

sesja Rady Gminy i prosi wszystkich o pozostanie. Następnie z braku wniosków przeszedł  

do kolejnego punktu. 

 

 

Do p-ktu 13 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko podziękował wszystkim za udział 

w posiedzeniu i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina 10
35

. 

 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
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